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امام جمعه موقت لامرد مطرح کرد:
مسئولان با زیرکی و دقت 

تمام از منافع ملی دفاع کنند
  امام جمعه موقت لامرد تاکید کرد که مسئولان باید 

با زیرکی و دقت تمام از منافع ملی دفاع کنند.
به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام سید جواد 
موسوی در خطبه های نمازجمعه لامرد ضمن دعوت 
همگان به رعایت تقوای الهی، تقوا را تبعیتّ محض 
از معصومین)ع( دانســت و گفــت: الگوهای ما در 
زندگــی باید ائمه معصومین باشــد و ائمه را از این 

غربت خارج کنیم.
او تصریح کرد: در )اینستکس( ابزار پشتیبانی مالی 
بین ایران و آمریکا و برای  شــرطی ســازی ایران 
راه اندازی شــده و از بهمن ماه تا کنون هیچ فایده 

مخصوصی را شاهد نبودیم.
امام جمعه موقت لامرد اظهار کرد: این مکر و فریب، 
برای ایران اسلامی است تا مردم و مسئولین کشور را 
در قبال زیاده خواهی آمریکا کوتاه بیایند اما پس از 
10 ماه از این قضایا ایران اسلامی مقتدرتر از گذشته 

به مسیر خود ادامه می دهد.
او گفت: این آشوب ها توهمی برای غربی ها شده و 
حال فرانسه را وارد این قضایا کرده اند اما  این آرزو 

را به گور خواهند برد.
حجت الاسلام موسوی تصریح کرد: تا کنون چهار 
گام را برداشــته ایم و هدف اصلی آنان سوق دادن 
به توافقی بازدارنده تر از برجام است. مسئولین باید 
مواظب باشــند و با زیرکی و دقت تمام از منافع ملی 

دفاع کنند.
او گفــت: به اروپایی ها همانند آمریکایی ها در این 

قضایا هیچ امیدی نخواهد بود.
وی به بیانات مقام معظم رهبری در مورد نقش مردم 
در نظام اسلامی اشاره کرد و گفت: برپایی خیمه نظام 
اسلامی با حضور مردم است و خیمه نظام با حضور 
مردم ســرپا می ماند. مردم سالاری در نظام اسلامی 
یک مردم ســالاری دینی است و تعهدات اسلامی را 

اجرا می کند.
وی رضایت مردم از حاکمیت را مانع نفوذ دشــمن 
دانســت و گفت: باید حفظ اصل نظام اســلامی را 
مورد توجه قرار داد، و از رهبری و آرمان های نظام 

حمایت کرد.
امام جمعه موقت لامرد اظهار کرد: بیست و هفتم آذر 
ماه، هفته وحدت بین حوزه و دانشگاه است، وحدت 
حوزه و دانشگاه، باعث بالندگی و اقتدار نظام اسلامی 

شده است.

برنامه ریزی  رئیس سازمان مدیریت و 
استان فارس با تاکید بر اینکه رویکرد 
دولــت اســتفاده از حداکثر ظرفیت 
بخش خصوصی اســت گفت: بهترین 
رو  پیش  ســرمایه گذاری  فرصت های 
فعالان بخش خصوصی در منطقه ویژه 

اقتصادی لامرد قرار دارد.
حسن نوروزی رئیس سازمان مدیریت 
و برنامه ریزی اســتان فــارس ی در 
بازدید از صنایع مستقر در منطقه ویژه 
اقتصــادی لامرد گفــت:در آینده ای 
این منطقه نقش برجسته ای در  نزدیک 
افزایش ظرفیــت تولید داخلی خواهد 

داشت.
وی بیان کرد: سیاست دولت در ایجاد 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی و تسهیل 
شرایط سرمایه گذاری و ایجاد مشوق 
ها و معافیت ها برای گسترش سرمایه 
گذاری در این مناطق اســت و دولت 
با اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی 
تلاش دارد تــا از حداکثر توان بخش 

داخلی  تولید  تقویــت  در  خصوصی 
استفاده کند.

نوروزی اعــلام کرد: تاکید دولت بر 
برنامــه ریزی برای جــذب و هدایت 
ســرمایه ها به منظــور تقویت تولید 
داخلی اســت که مزیت هــا و منابع 
عظیم انرژی در حوزه شهرستان لامرد 
و دسترســی این منطقه بــه بندرهای  
تخصصی و باتوجه به ارتقای فرودگاه 
لامرد و معادن غنی که در منطقه لامرد 
وجود دارد، از این رو فرصت مناسبی 

در دسترس سرمایه گذاران قرار دارد.
وی افزود: بااســتقرار صنایع بزرگ، 
منطقه ویژه اقتصــادی لامرد در آینده 
ای نزدیک؛ نقش برجسته ای در ارتقاء 
کیفــی و افزایش ظرفیت تولید داخلی 
خواهد داشــت و ســازمان مدیریت 
و برنامه ریزی اســتان فارس از تمام 
ظرفیت ها و ســاز و کارهای قانونی 
برایتســهیل شــرایط حضور سرمایه 
این کانون صنعتی  گذاران مختلف در 

استفاده خواهد کرد.
رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
استان فارس با اشــاره به فراهم بودن 
در  گذاری  ســرمایه  های  زیرساخت 
منطقه ویژه اقتصادی لامرد افزود: دولت 
بــا برنامه ریزی مناســب می تواند در 
شرایطی که بودجه دولتی با محدودیت 
همراه است، از ظرفیت ها و مزیت های 
اقتصادی لامرد  ویژه  منطقه  در  فراوان 
برای گسترش ســرمایه گذاری بخش 
خصوصی استفاده کند که در این زمینه 
با اختصاص بودجه، اهتمام مناسبی به 
منظور ارتقای زیرساخت ها و امکانات 

زیربنایی در این منطقه داشته است.
 

وی گفت: درحــال حاضر ســرمایه 
گذاری های گسترده ای در منطقه ویژه 
اقتصادی لامرد انجام شــده است که 
با بهره بــرداری از کارخانه آلومینیوم 
میلیارد دلار،  با ســرمایه گذاری 1.2 
فرصت هــای ویژه تری برای ســرمایه 

گذاری در صنایع پایین دســت فراهم 
می شــود که با رشــد و توسعه این 
منطقه، بیکاری کاهش می یابد و رونق 
صادرات از گمرک این منطقه را  شاهد 

خواهیم بود.
نوروزی هدف از حضور در شهرستان 
لامــرد را ارزیابی آخریــن وضعیت 
پروژه های مهم صنعتی و عمرانی این 
شهرســتان اعلام کرد و گفت: باتوجه 
به برنامه ریزی که انجام شــد، تلاش 
کردیم تا اعتبارات شهرستان طی سال 
جاری با هماهنگــی فرماندار لامرد به 
پروژه هایی اختصاص یابد که بتوان آن 
پروژه هــا را تکمیل و به بهره برداری 
رساند تا مردم هرچه سریعتر از خدمات 

آنها بهره مند شوند.
وی گفت: در بازدید و ارزیابی دقیق از 
طرح های مهم شهرستان لامرد، برنامه 
ریــزی خواهیم کرد که اعتبارات را به 
کدام بخش ها هدایت کنیم که بیشترین 

بهره وری و کارآیی را داشته باشیم.

با بهره بــرداری از فاز نخســت کارخانه 
آلومینیوم جنوب، این کارخانه تا پایان سال 
1398 بــا ظرفیت 100 هزار تن از مجموع 
300 هزار تن وارد مدار تولید می شــود و 
دیگ های فاز نخســت این مجموعه 300 
هزار تنــی، به مرور و در ســال 1399 به 
ظرفیت کامل می رسد؛ در نهایت آلومینیوم 
جنوب )سالکو( با تکمیل کل فازهای خود 
به ظرفیت یک میلیون تنی خواهد رسید و 
تبدیل به بزرگ ترین واحد تولید آلومینیوم 

در کشور می شود.
به گزارش پایگاه خبری و تحلیلی »فلزات 
آنلاین«، چشم انداز تبیین شده برای شرکت 
آلومینیوم جنوب تبدیل شدن به بزرگ ترین 
تولیدکننده آلومینیوم در کشور و قرار گرفتن 
در جمع چهار تولیدکننده برتر آلومینیوم در 
خاورمیانه از طریق توســعه ظرفیت تولید 
آلومینیــوم به منظور ایجــاد ارزش افزوده 
در بخش انرژی و دسترســی به بازارهای 

صادراتی است.
باتوجه به افزایش میزان مصرف آلومینیوم 
در دنیا، کارشناسان آینده و چشم انداز این 
صنعت را بســیار خوب ارزیابی می کنند و 
معتقدند روند نرخ ایــن فلز نیز صعودی 

است.
قائم مقام  از صمت،  گزارشــی  اساس  بر 
ایمیدرو گفت: آلومینیوم جنوب شــرکتی 
است که بعد از برجام عملیات اجرایی آن 
آغاز شد و با همت مدیران قبلی و فعلی و 
سرمایه گذاران آن امسال با 1.2 میلیارد دلار 

سرمایه گذاری به بهره برداری می رسد.
عباس نعیمی با اشاره به اینکه این شرکت 
جایگاه فولاد مبارکه در بین فولادی ها را در 
بین صنایع آلومینیوم کشور خواهد داشت، 
بیان کرد: آلومینیوم جنــوب به تنهایی 40 
درصد آلومینیوم کشور را تولید خواهد کرد 
و به تولید بیش از یک میلیون تن شــمش 
آلومینیــوم در طرح های توســعه ای خود 

خواهد رسید.
وی با بیــان اینکه این طــرح در انتظار 
بهره برداری رسمی اســت، ادامه داد: همه 
مسائل آماده اســت و تنها منتظریم تا دفتر 
افتتاح  ریاســت جمهوری زمانی را برای 

رسمی این پروژه تعیین کند.
قائم مقــام ایمیدرو با تاکیــد بر اینکه در 

آلومینیوم جنوب 49 درصد سرمایه گذاری 
از ســوی ایمیدرو و 51 درصد ازســوی 
شرکت ســرمایه گذاری غدیر انجام شده، 
تصریــح کرد: با زحماتی کــه مدیرعامل 
شرکت ســالکو برای راه اندازی و سرعت 
بخشــیدن به این روند داشت و همچنین 
زحمات فراوانی که مدیرعامل قبلی کشیده 

بود، این طرح به سرانجام رسید.
نعیمی در بخش دیگری از سخنان خود با 
بیان اینکه اگر اقدامات و تصمیمات بجای 
آقای طاهرپور نبود، این طرح به این زودی 
به بهره برداری نمی رسید، توضیح داد: ایشان 
توانست شرکت ســرمایه گذاری غدیر را 
متقاعد به سرعت  بخشیدن به این پروژه و 
این سرمایه گذاری  در  پرداخت سهم خود 

کند.
گفتنی اســت در حال  حاضر شــهریار 
طاهرپور که پیش از این در شــرکت های 
آلومینیومــی نظیر ایرالکــو، المهدی و در 
دوره ای ریاست سازمان توسعه ای ایدرو را 
برعهده داشته، مدیرعامل آلومینیوم جنوب 
اســت. به  نظر می رسد با آمدن طاهرپور به 
سالکو روند پیشرفت، سرعت بیشتری گرفته 
و به زودی شــاهد افتتاح رسمی این پروژه 

بزرگ ملی ازسوی رئیس جمهوری باشیم.
دو دیگ آلومینیوم جنوب روشن شد

رئیس هیئت مدیــره آلومینیوم جنوب نیز 
از آخرین مراحل پیشــرفت فیزیکی پروژه 
آلومینیوم جنوب ســخن گفــت و افزود: 
آلومینیوم جنوب با کمی تاخیر نســبت به 

برنامه در آستانه بهره برداری است.
اکبر ترکان بیان کرد: در هفته جاری )منتهی 
به 21 آذر( در مرحله نخست ابتدا دو دیگ، 
ســپس 10 دیگ و بعد از آن 40 دیگ تا 
86 دیگ در سالن شــماره یک را روشن 
می کنیم و بعد از آن ســالن های شماره دو 
و سه که آن ها نیز هر کدام 86 دیگ دارند 
به بهره برداری می رســند. جمع دیگ های 
سه سالن به 258 دیگ خواهد رسید تا فاز 
نخست بهره برداری از آلومینیوم جنوب به 

ظرفیت 300 هزار تن کامل شود.
وی با اشاره به تولید واحدهای آلومینیوم 
جنوب کشور، توضیح داد: در حال  حاضر 
ظرفیت تولید المهدی 110 هزار تن، هرمزآل 
140 هــزار تن، ایرالکــو  100 هزار تن و 

جاجرم 40 هزار تن شمش آلومینیوم است 
که با بهره برداری از فاز نخســت آلومینیوم 
جنوب کل تولید آلومینیوم کشور به حدود 

800 هزار تن خواهد رسید.
رئیس هیئت مدیــره آلومینیوم جنوب در 
بخش دیگری از ســخنان خود اظهار کرد: 
برای کشــور  مفید  آلومینیوم یک صنعت 
به شمار می رود، به این دلیل که ایران دارای 
انــرژی ارزانی اســت و می تواند آن را با 
ارزش افزوده بسیار خوبی صادر کند؛ تولید 
هر کیلو آلومینیوم افزون بر 13.5 کیلووات 
ساعت برق مصرف می کند و برق باتوجه 
به اینکه نیمی از نرخ تمام شــده آلومینیوم 
اســت به واســطه گاز موجود ارزان ایران 
به صرفه تولید می شــود. گفتنی است نرخ 
برق صنایع به ازای هر کیلووات ساعت ۷0 

تومان است.
ترکان افزود: نرخ هر کیلووات ساعت برق 
در اروپا دم در کارخانه 15 سنت است که 
برای مصرف کننده تا 22 ســنت هم تمام 
می شــود. اکنون با احتساب هر سنت 130 
تومان حساب کنید چقدر با نرخ برق صنایع 

ما تفاوت دارد.
وی در ادامه به برنامه های توســعه ای این 
شرکت اشاره و تاکید کرد: برنامه توسعه ای 
این شرکت تولید یک میلیون تن آلومینیوم 
در سال اســت که در دو فاز دیگر محقق 
خواهد شد. در کنار آن یک بندر اختصاصی 
مواد معدنی به نام بندر پارســیان ازسوی 
ایمیدرو در دست ساخت است که اسکله 
پنج آن به آلومینیوم جنوب اختصاص دارد.

رئیس هیئت مدیره آلومینیوم جنوب درباره 
دلایل تاخیــر چند باره در افتتاح آلومینیوم 
جنوب، مطرح کرد: دلایل مختلفی بر این 
امر مترتب اســت که نخستین آن به تاخیر 
چینی هــا در اجرای این پروژه بازمی گردد. 
آن ها نتوانستند در زمان مقرر ال سی شان را 
باز کنند و تحریم ها آغاز شــد، با این حال 
ما پول را به حساب آن ها ریخته ایم و فقط 
به دلیل مشکلات نقل و انتقال پول نمی توانند 
آن را برداشت کنند؛ اما دارند کار خود را 

انجام می دهند.
ترکان ادامــه داد: البته دلایل دیگری هم 
بود؛ ازجمله مشــکلات گمرکی کشور که 
اعلام کردند رایانه های ما بندر پارســیان 

را شناســایی نمی کنند و نمی توانند اجازه 
ترخیص تجهیزات مورد نیاز شــرکت را 
بدهند. در این راســتا، سه ماه معطل ثبت 
بندر پارسیان در فایل مبادی ورودی گمرک 
شــدیم تا تجهیزات ترخیص و از کشتی 

تخلیه شد.
وی دربــاره تامین مواد اولیــه آلومینیوم 
جنوب، عنوان کرد: بخش عمده ای از پودر 
آلومینای مورد نیــاز خود را وارد می کنیم 
و مقداری هم از جاجرم خریداری کردیم 
امــا در منطقه ویژه لامرد پروژه تولید پودر 
آلومینا ازسوی ایمیدرو در دست مطالعه و 
اقدام و قرار اســت با بوکسیت وارداتی از 
گینه، پودر آلومینا به ظرفیت یک میلیون تن 
تولید شود. از آنجا که هر کیلوگرم شمش 
آلومینیوم به دو کیلو پودر آلومینا نیاز دارد 
نیاز واحدهای آلومینیومی کشور به این ماده 

1.5 میلیون تن است.
ترکان ادامه داد: تولید پودر آلومینا بسیار 
سودآور است؛ چنانکه هر کیلوگرم بوکسیت 
که ماده اولیه پودر آلومینا اســت 30 دلار 
نرخ دارد؛ اما هر تن پودر آلومینا 400 دلار 
ارزش دارد. اگر هر 2.5 تن بوکســیت یک 
میلیون تن پودر آلومینا بدهد نرخ تمام شده 
پودر آلومینا ۷5 دلار می شود، در حالی که 
400 دلار ارزش دارد. بــرای اینکه تولید 
آلومینیوم ایران در قیاس با رقیبان جهانی اش 
ارزان تر تمام شــود نیازمند این هستیم که 
پودر آلومینا را وارد نکنیم بلکه خودمان در 
داخل آن را تولیــد کنیم. از آنجا که برای 
میلیارد دلار  آلومینیوم جنوب یک  ساخت 
برابر با 85 درصد سرمایه گذاری انجام شده 
در این پروژه استقراض و فاینانس و تنها 15 
درصد آن از محل درآمدهای داخلی کشور 
است و باید پس بدهیم، باید سود خوبی هم 

داشته باشیم.

3اخبار لامرد

آگهی حصروراثت
آقای حســن شمســی دارای شناسنامه 
شــماره 473 به شــرح دادخواست به 
کلاســه 98/64از این شورا درخواست 
گواهی حصر واثت نموده و چنین توضیح 
داده که شادروان علی شمسی به شماره 
شناسنامه 91 در تاریخ 1398/8/26 در 
اقامتگاه دایمی خود بدرود حیات گفته و 
ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است 

به : 
1- حســن شمسی فرزند ابراهیم شماره 
شناســنامه 473 متولد1341 صادره از 

لارستان - پدر متوفی
2- سهیلا شهبازی شــورباخورلو فرزند 
هاشــم متولد 1358 شــماره شناسنامه 

424 صادره از آباده - همسر متوفی 
3- زهرا حســینی فرزند محمد شماره 
شناســنامه 211 متولد 1344 صادره از 

لامرد -مادر متوفی
4- طاها شمسی فرزند علی متولد 1393 
با کد ملــی 6570224123 صادره از 

مهر – پسر متوفی
5- مهدی شمســی فرزنــد علی متولد 
ملــی 5150331971  کــد  با   1391

صادره از لامرد – پسر متوفی 
و مرحوم ورثه دیگری نــدارد اینک با 
انجام تشــریفات مقدماتی درخواســت 
مزبور را به استناد ماده 362 قانون امور 
حســبی یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کســی اعتراض دارد و یــا وصیت نامه 
ای از متوفی نزد او باشــد از تاریخ نشر 
آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد 

والاگواهی صادر خواهد شد . 
حسین خشنودی نسب 

رییس شورای حل اختلاف 

حجت الاسلام بحرینی:
نماینده ای مانندمدرس 

انتخاب کنیدکه هیچ
 هجمه ای براو تاثیر نگذارد

نمازجمعه این هفته شــهر وراوی به امامت حجت 
الاســلام بحرینی و با حضور باشکوه مردم مومن و 
شریف شهر وراوی برگزار گردید. امام جمعه وراوی 
در خطبه دوم باتوجه به ثبت نام کاندیدای نمایندگی 
مجلس شورای اســلامی گفت : مقام معظم رهبری 
در  واخلاص  ایمان،تعهد تخصص  که  فرمودندکسی 
خود مــی بیند ثبت نام کند و  حضرت امام فرمودند 
.ســعی کنید نماینده ای مانند مدرس انتخاب کنید 
که هیچ هجمه ای بر او تاثیــری نگذارد و همچنین 
دین شناس باشد. خطیب جمعه وراوی درادامه گفت 
:نماینده ای میخواهیم که حریت و آزادگی داشــته 
باشد نه اینکه ســند2030راکه بارها رهبری فرمودند 
فرهنگ ماراعوض میکند و خلاف اســلام اســت  
تصویب میکننــد و آرزوی عکس گرفتن با موگرینی 
داشته باشند.بحرینی امام جمعه وراوی گفت:  ان شالله 
شــاهد اتفاقات فعلی در مجلس آینده نباشیم و طبق 
خواسته رهبری انتظارداریم در گام دوم انقلاب شاهد 
مجلســی  پرتلاش مومن و انقلابی و دولتی جوان و 

جهادگرباشیم.

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان فارس :
منطقه ویژه اقتصادی لامرد، بهترین مکان برای سرمایه گذاران

آلومینیوم جنوب آماده بهره برداری است

مشاهده کیک های حاوی 
قرص در لامرد

خوراکی  کیک های  در  مشکوک  قرص های 
مشاهد شد. در شهر لامرد  بار  این 

لامرد،  از  فارس  خبرگــزاری  گزارش  به   
در دو مدرســه در ســطح شــهر لامــرد  
قرص های مشــکوک در کیک های خوراکی 
کارشناسان  و  شــد.  مشاهده  دانش آموزان 
شــبکه بهداشــت و درمان لامرد با حضور 
در این واحدهای آموزشــی مشغول بررسی 

شدند. موضوع 
 رئیس شــبکه بهداشت و درمان لامرد نیز 
در لامرد  فارس  با خبرنــگار  در گفت وگو 
و  مشاهده  از  پس  فاصله  به  اظهارداشــت: 
شبکه  کارشناســان  موضوع،  این  از  اطلاع 
بهداشــت و درمان لامرد با حضور در این 

شدند. موضوع  بررسی  مشغول  مدارس 
محمــد احمدی افزود: بررســی های لازم 
توســط کارشناسان شبکه بهداشت و درمان 
و برخی دیگــر از نهادهــا در حال انجام 

می شود. اطلاع رسانی  آن  نتیجه  که  است 

اهدای 42هزار سی سی 
خون توسط کارکنان 

منطقه ویژه اقتصادی لامرد
از لامرد،  فــارس  به گــزارش خبرگزاری 
سرپرست بهداشــت، ایمنی، محیط زیست و 
انرژی منطقه ویــژه اقتصادی لامرد در جمع 
خبرنگاران اظهارداشــت: 50 نفر از کارکنان 
منطقه  نیکوکار شاغل در صنایع و واحدهای 
ویژه لامرد ضمن مشــارکت در طرح »اهدای 
خون، اهدای زندگی«، 22 هزار و 500 ســی 
ســی خون خود را به بیمــاران نیازمند اهدا 

کردند.
غلامرضا ملک زاده با اشــاره به اینکه طرح 
اهــدای خون بــرای دومین بــار متوالی در 
منطقه ویــژه لامرد برگزار می شــود، افزود: 
برنامه اهدای خون ســالم به صورت مستمر 
با استقرار اکیپ ســیار پایگاه انتقال خون و 
همکاری کارکنان واحــد درمانگاه در منطقه 
ویژه اقتصادی لامرد برگزار می شــود که در 
نوبت گذشته )9 شهریور سال جاری(، تعداد 
45 نفر شرکت داشتند و 20 هزار و 250 سی 

سی خون اهدا کردند.
این مســئول گفت: علاوه بر اینکه این عمل 
در وضعیتی که سازمان انتقال خون بر اهمیت 
این اقدام خداپســندانه تاکید دارد، یکی از 
فشار  بیماری هایی چون  از  پیشگیری  راه های 
خون، دیابت، چربی خون بالا و سکته مغزی 

و عروقی، اهدای خون است.
ملک زاده توصیه کرد اهدا کنندگان، مصرف 
مایعات اضافی را یک روز قبل شروع کنند و 
برای این کار می توانند آب ساده و یا آبمیوه 
را انتخاب و توجه داشته باشند که از مصرف 
زیاد چای و قهوه که حاوی کافئین اســت، 

اجتناب کنند.

هفته نامه طلوع لامرد و 

مهر تلفنی آگهی و اشتراک 

میپذیرد

0917819683

 رییس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی 
استان فارس در اولین سفر شهرستانی خود 
، روز گذشــته از پروژه های مهم و بزرگ 
شهرستان های لامرد و مهر بازدید و با مدیران 

این پروژه ها دیدار و گفت و گو کرد.
به گزارش مهرستان به نقل از روابط عمومی 
فرمانداری مهر ، بازدید از شــرکت پالایش 
پارسیان سپهر، بازدید از شهرک صنعتی مهر، 
بازدید از پالایشــگاه بنزین مهر )پتروپیمان 
دانا(، بازدید از مجموعه ورزشــی شهدای 
صنعت نفت مهر، بازدید از سالن اجتماعات 

در حال احداث فرمانداری مهر و بازدید از 
محور مهر-دارالمیــزان از مهم ترین پروژه 
های شهرستان مهر بود که دکتر نوروزی از 
نزدیک در جریان مسائل و مشکلات آن قرار 

گرفت.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
فارس در جریان بازدید از پل های در حال 
احداث محور مهر- دارالمیزان، از پیشرفت 
96 درصدی این پروژه راه سازی و افتتاح آن 

تا پایان دیماه سال جاری خبر داد.
دکتر نوروزی همچنین در حاشیه بازدید از 

شهرک صنعتی شهرستان مهر گفت: پیگیری 
های لازم برای رفع مشکل لایروبی رودخانه 
در مسیر این شــهرک صنعتی و یا احداث 
دیوار سنگی و رفع مشکلات برق رسانی به 
واحدهای تولیدی در حال احداث ، از سوی 
شرکت شــهرک های صنعتی استان فارس، 
شرکت آب منطقه ای استان فارس و شرکت 

توزیع برق استان فارس انجام خواهد شد.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
فارس در ادامه ســفر به شهرســتان مهر با 
حضور در محل فرمانداری این شهرستان با 

دکتر سید محمد موسوی فرماندار شهرستان 
مهر دیدار و گفت و گو کرد.

از مهم ترین درخواســت هــای فرماندار 
شهرســتان مهر در دیدار با رئیس سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی اســتان فارس، می 
توان به پیش بینی اعتبار لازم جهت مطالعه و 
احداث باند دوم محور مُهر به جم-فیروزآباد 
، بیمارســتان مهر ، مجتمع آبرسانی اسیر، 
درخواست برق رسانی به روستاهای “خله”، 
“نخلستان” ، “تنگ شول” و تکمیل ساختمان 

فرمانداری اشاره کرد

شهرستان مهر با وجود سه پالایشگاه ، از مناطق شاخص فارس است

برادر ارجمند
  جناب آقای ابراهیم میر

انتصاب جنابعالی به عنوان مدیر اداره فرهنگ و 
ارشاد اسلامی شهرستان لامرد که حاصل پشتوانه 
علمی و سابقه درخشان فرهنگی  شما می باشد را 

صمیمانه تبریک عرض نموده و توفیق حضرتعالی را 
 از درگاه ایزد منان مسئلت می نماییم.

بی شک حضور ارزشمند حضرتعالی هوای تازه ای 
برای تنفس اهالی فرهنگ و هنر به ارمغان خواهد 

آورد و ایمان داریم افقی روشن و آینده ای پرُ امید 
برای مجموعه فرهنگی،هنری شهرستان لامرد رقم 

 خواهد خورد.
»روابط عمومی شهرداری و شورای اسلامی شهر 

علامرودشت«

/رئیس گمرک منطقه ویژه اقتصادی لامرد 
گفت: در 8 ماهه منتهی به پایان آبان امسال 
بالغ بر 6۷ هزار تن کالای ترانزیتی در قالب 
103 پروانــه ترانزیت به ارزش حدود 58 
میلیون دلار به گمرک این منطقه وارد شد.

نجفی زاده  در جمــع خبرنگاران  عباس 
در لامرد گفت: عمده کالاهای وارد شــده 
به منطقه ویژه لامرد شــامل تجهیزات خط 
تولیــد و مواد اولیه نظیر پودر آلومینا برای 
بهره بــرداری مجتمــع آلومینیوم جنوب 
بوده اســت که با بهره برداری از کارخانه 
آلومینیــوم جنوب، پیش بینی می شــود 
صــادرات محصولات ایــن واحد بزرگ 

صنعتی از مبدا منطقه ویژه اقتصادی لامرد 
آغاز و صادرات افزایش یابد. 

وی  ادامه  داد: از بدو  اســتقرار گمرک 
در منطقــه ویژه اقتصــادی لامرد تاکنون 
میلیون هــا تن کالا از طریــق گمرکات 
شهید رجایی، منطقه ویژه اقتصادی انرژی 
منطقه  امام)ره(،  فرودگاه  بازرگان،  پارس، 
ویژه اقتصادی شیراز و سایر مبادی رسمی 

ورودی به این منطقه  وارد شده است.
این مقام مسئول با اشــاره به فعال بودن 
رویه هــای مختلف گمرکــی در منطقه 
ویژه لامرد گفــت: حدود 200 تن کالا به 
ارزش تقریبی 9 میلیون یورو جهت شرکت 

پالایش پارسیان ســپهر )طرح استحصال 
اتان( ترخیص قطعی شده است و همچنین 
ترانزیت خارجی به تعداد 5 پروانه از مبدا 
گمرک لامرد به مقصد گمرک منطقه ویژه 

پارسیان انجام شده است.
نجفی زاده با قدردانی از حمایت مدیرعامل 
منطقه ویژه لامرد و مسئولان ارشد گمرک 
در فعال شدن رویه های مختلف گمرکی، 
اضافه کرد: اواخر سال گذشته رویه حقوقی 
و قضائی در گمرک منطقه ویژه اقتصادی 
لامرد عملیاتی شــد و 81 پرونده قضایی 
لوازم خانگی، مواد غذایی، موتور  )شامل 
سیکلت و...( به ارزش تقریبی 18 میلیارد 

ریال بررســی و برای انجام سایر مراحل 
قانونی در مراجــع قضایی، ارزش گذاری 

شد.
به گزارش ایسنا، امسال رویه های واردات 
قطعــی، ورود موقــت، خــروج موقت، 
مرجوعــی و ترانزیت مبدا برای واحدهای 
تولیدی مســتقر در منطقه راه اندازی شد 
که این امر نقش برجســته ای در  افزایش 
فعالیت های اقتصادی و رونق تولید در این 
منطقه دارد. استقرار گمرک در منطقه ویژه 
اقتصادی لامرد به عنوان مزیتی ارزشــمند 
برای سرعت بخشی به فعالیت صنایع مستقر 

در این کانون صنعتی محسوب می شود.

رئیس گمرک منطقه ویژه اقتصادی لامرد اعلام کرد:

ورود 67 هزار تن کالای ترانزیتی به منطقه ویژه لامرد طی هشت ماه


